
Kluivert: Cieszę się, że wybrałem Romę

News - ASRoma.pl

Skrzydłowy Romy, Justin Kluivert, udzielił wywiadu dla Helden Magazine,

w którym opowiadał między innymi o stosunkach rodzinnych i wyborze

odejścia z Ajaxu.

Co robisz gdy wracasz do domu?

- Gdy wracam do Holandii, chcę przebywać z moimi bliskimi. Mamy świetną grupę

rodziny i najbliższych przyjaciół, jemy wszyscy wspólnie. To dla mnie bardzo dużo

znaczy.

Twoi bracia?

- Mam bardzo bliski związek z moimi braćmi. Przykro mi, że nie widuję ich zbyt

często, odkąd mieszkam w Rzymie.

Twoja mama?

- Jestem zawsze szczęśliwy, gdy ją widzę, znaczy dla mnie naprawdę bardzo dużo.

Spędziłem z nią cały życie, gdy muszę podjąć jakąś decyzję, zawsze dzwonię do

niej, a ona myśli zawsze o moim dobru. Nie była surową matką, ale zawsze wyrażała

się bardzo jasno. Jeśli musi coś powiedzieć, mówi to, ale zawsze w uprzejmy sposób.

Jest też kochającą matką.

Twoje dzieciństwo?

- Moim rodzice rozeszli się gdy byłem mały. Nie cierpiałem zbyt dużo, ale

widziałbym dzieciństwo moich dzieci jak koszmar. Z tego powodu nie mam

dziewczyny.

Chciałbyś zagrać półfinały Ligi Mistrzów z Ajaxem?

- Jasne, że bym chciał. Jak De Ligt, jesteśmy w tym samym wieku, znamy się od

12-13 roku życia. Było zabawnym oglądać go grającego na tak wysokim poziomie w

każdym meczu. Jednak myślałem też, że dziwnie było oglądać Ajax, gdy mnie już

tam nie było. Jednak tak się stało, w życiu dokonuje się wyborów. Ja jestem ze

swojego dumny.

Wybór opuszczenia Ajaxu w tak młodym wieku?

- Chciałem nowej przygody. Jasne, że bardzo dużo nad tym rozmyślałem. Gdy

hipoteza z Romą stała się konkretna, pokazując mi jak bardzo mnie chcieli,

pomyślałem, że Roma byłaby świetnym wyborem. Jestem zadowolony.
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